
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 26. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 170
Kan ministeren afvise, at vi ved anvendelse af spildevandstest ikke ville have haft brug
for 14-dages-intervaller i genåbningen, fordi vi i så fald ville have haft daglige tal for
smittespredningen og ikke behøvet at afvente, at de smittede udviklede symptomer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Matthiesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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